

From: DSO <announcement@dso.ae>

Sent: Thursday, March 23, 2023 1:18:22 PM

To:

Subject: [EXTERNAL]Economic Substance Regulations filing reminder 31 March 2023

CAUTION: This email originated from outside of the organization. Do not click links or open attachments unless you recognize the sender and know the content is safe. Do not enter credentials.

Dear Valued Customers,

عملاءنا الأعزاء،،،

With reference to the UAE's **Economic Substance Regulations** (ESR) requirements, you are kindly reminded that all companies with licenses issued by Dubai Integrated Economic Zones Authority (DIEZ) / Dubai Silicon Oasis, are required to submit their ESR requirements as per the deadline set by the Ministry of Finance on **31 March 2023** as follows:

بالإشارة الى الموضوع في شأن تحديد متطلبات الأنشطة الاقتصادية الواقعية بدولة الامارات العربية المتحدة، نود تذكيركم بأنه يتوجب على جميع الشركات المرخصة من قبل سلطة دبي للمناطق الاقتصادية المتكاملة - واحة دبي للسيليكون- بالموعد النهائي لوزارة المالية للتقدم بالاطارات أو التقارير الخاصة بالأنشطة الاقتصادية الواقعية وذلك بتاريخ **31 مارس 2023** كما يلي:

- 1- Licensees that had a financial year that ended on **30 September 2022** and conducted Relevant Activities (as defined in the ESR) during the financial year that ended on **30 September 2022** are required to file an ES Notification latest by **31 March 2023**.
- 2- Licensees that had a financial year that ended on **31 March 2022** and conducted Relevant Activities (as defined in the ESR) during the financial year ended on **31 March 2022** are required to file an ES Report latest by **31 March 2023**.

- 1- يتعين على المرخص لهم الذين انتهت سنتهم المالية في **30 سبتمبر 2022** وقاموا بإجراء أنشطة ذات صلة (على النحو المحدد في الأنشطة الاقتصادية الواقعية) خلال السنة المالية المنتهية في **30 سبتمبر 2022**، تقديم إخطار الأنشطة الاقتصادية الواقعية بتاريخ أقصاه **31 مارس 2023**.
- 2- يتعين على المرخص لهم الذين انتهت سنتهم المالية في **31 مارس 2022** وقاموا بإجراء أنشطة ذات صلة (على النحو المحدد في الأنشطة الاقتصادية الواقعية) خلال السنة المالية المنتهية في **31 مارس 2022**، تقديم تقرير الأنشطة الاقتصادية الواقعية بتاريخ أقصاه **31 مارس 2023**.

All ES Notifications and ES Reports must be filed via online ESR portal of the UAE Ministry

ويجب التقدم بجميع الاخطارات والتقارير من خلال موقع الأنشطة الاقتصادية الواقعية الالكتروني الخاص بوزارة المالية.

of Finance.

1- A penalty of AED 20,000 applies on Dubai Integrated Economic Zones Authority (Dubai Silicon Oasis) licensees that fail to submit an ES Notification by the above deadline.

2- A penalty of AED 50,000 applies on Dubai Integrated Economic Zones Authority (Dubai Silicon Oasis) licensees that fail to submit their ES Report by the above deadline.

3- A penalty of AED 50,000 applies on Dubai Integrated Economic Zones Authority (Dubai Silicon Oasis) licensees that provide inaccurate information.

Note: Please be advised that Dubai Integrated Economic Zones Authority (Dubai Silicon Oasis) licensees are responsible to ensure full compliance with the ESR. Dubai Integrated Economic Zones Authority (Dubai Silicon Oasis) recommends that professional advice is sought for any uncertainties regarding the application of the ESR.

For further guidance on the ESR, please refer to the documents provided in the following link from the Ministry of Finance:

Economic Substance Regulations -

<https://mof.gov.ae/economic-substance-regulations/>.

Best regards,

1- تُطبق غرامة قدرها 20 ألف درهم على المرخص لهم من سلطة دبي للمناطق الاقتصادية المتكاملة (واحة دبي للسيليكون) الذين يتخلفون عن تقديم إخطار الأنشطة الاقتصادية الواقعية بحلول الموعد النهائي المذكور أعلاه.

2- تُطبق غرامة قدرها 50 ألف درهم على المرخص لهم من سلطة دبي للمناطق الاقتصادية المتكاملة (واحة دبي للسيليكون) الذين يتخلفون عن تقديم تقرير الأنشطة الاقتصادية الواقعية بحلول الموعد النهائي المذكور أعلاه.

3- تُطبق غرامة قدرها 50 ألف درهم على المرخص لهم من سلطة دبي للمناطق الاقتصادية المتكاملة (واحة دبي للسيليكون) الذين يقدمون معلومات غير دقيقة.

ملاحظة: يرجى العلم أن المرخص لهم من سلطة دبي للمناطق الاقتصادية المتكاملة (واحة دبي للسيليكون) مسؤولون عن ضمان الامتثال الكامل لمتطلبات الأنشطة الاقتصادية الواقعية. وتوصي سلطة دبي للمناطق الاقتصادية المتكاملة (واحة دبي للسيليكون) بطلب المشورة المهنية بشأن أي شكوك تتعلق بمتطلبات الأنشطة الاقتصادية الواقعية.

للمزيد من المعلومات يرجى الاطلاع على الملفات الخاصة بالأنشطة الاقتصادية الواقعية من خلال الرابط التالي لوزارة المالية:
الأنشطة الاقتصادية الواقعية:

<https://mof.gov.ae/economic-substance-regulations/>.

مع أطيب التحيات،